

Referat afdelingsbestyrelsesmøde den 13. maj 2024

Dagsorden

Godkendelse af referat.

Godkendelse af dagsorden.

Nyt fra administrationen.

Nyt for afdelingen.

- vi hænger sedler op, der blev besluttet at skulle laves sidste gang.

Vi gennemgår udlåns-reglementet Tina har lavet, hvis alt er ok med alle, hænges dette op..

Opfølgning på -SØGES- skilt, er der evt kommet flere ud over Hans.

Vi laver Årshjulet helt færdigt og tager aktion på de kommende planlagte punkter.

Budget for aktivitets konto, skal vi have indkøbsstop grundet den store udgift til Haverne?

Opfølgning på en evt. sommer vejfest, planlægning og økonomi.

Sidste år vedtog vi at der skulle skraldespande op ved børnenes fodbold område, hvem af os følger op på dette hos Kent? viceværter træt af at der flyder med skrald.

De nye lukkede huse, hvordan med skraldespande der og evt askebægre? hvem kontakter Kent om dette?

Nyt fra beboerne.

- Indkomne ønsker ift. det årlige møde i september, tages op og stemmes om.

Eventuelt.

Indkomne forslag, vis mail/brev/tlf./postkassen.

Referat

Afbud fra Tina.

Godkendelse af referat.

Godkendt.

Godkendelse af dagsorden.

Godkendt.

Nyt fra administrationen.

Aktivitetskontoen afholder udgifter til minihaver (større udgift i vente om 4 år).

-skal lejen sættes op til 100,- per kasse?

-hvordan adviseres afdelingsbestyrelsen om udgifter vedr. minihaverne?

Kan gildesalen i kælderen under blok 10 bruges til afdelingsmødet?

-er det et problem med trapperne?

-husleje ukendt. Skal lejes på årlig basis.

- hvis huslejen er rimelig, er bestyrelsen stemt for at bruge lokalet.

Ny procedure for godkendelse af udgifter som skal betales fra de konti, som bestyrelsen har råderet over. Vedhæftet.

Nyt for afdelingen.

- vi hænger sedler op, der blev besluttet at skulle laves sidste gang.

Færdige ved udgangen af ugen.

Vi gennemgår udlåns-reglementet Tina har lavet, hvis alt er ok med alle, hænges dette op..

Udskydes da Tina har meldt afbud.

Opfølgning på -SØGES- skilt, er der evt kommet flere ud over Hans.

Ingen nye navne.

Det tages som et udtryk for at ordningen ikke kan fungere. Derfor skrinlægger vi planerne. Sedlerne tages ned igen.

Vi laver Årshjulet helt færdigt og tager aktion på de kommende planlagte punkter.

En ny udgave vedhæftes (maj 2024).

Budget for aktivitets konto, skal vi have indkøbsstop grundet den store udgift til Haverne?

Haverne har haft behov for en stor del af budgettet i år, og fordi vi vælger at prioritere den anden aktivitet i afdelingen, som har stor tilslutning: Tysklandstur for beboerne til jul, er det nødvendigt at indføre den nye budgetkontrolmekanisme. Se ovenfor.

Opfølgning på en evt. sommer vejfest, planlægning og økonomi.

Det vil der så ikke være penge til at gennemføre i år, men ideen kan medtages i planlægningen for 2025.

Sidste år vedtog vi at der skulle skraldespande op ved børnenes fodbold område, hvem af os følger op på dette hos Kent? viceværter træt af at der flyder med skrald.

De nye lukkede huse, hvordan med skraldespande der og evt askebægre? hvem kontakter Kent om dette?

Vi vil gerne spørge administrationen om det er muligt at få sat skraldespande op ved fodboldbanen.

Og om der kan komme askebæger op ved pavillonerne.

Nyt fra beboerne.

- Indkomne ønsker ift. det årlige møde i september, tages op og stemmes om.

Skal der være forplejning til afdelingsmødet igen?

Kan børn være med? Børn har svært ved at være stille, så det kan være forstyrrende, når man gerne vil følge med i mødet.

Vi synes ikke at børn er et særligt problem, men at det er vigtigt at afdelingsmødet kan afholdes så alle kan følge med.

Eventuelt.

Indkomne forslag, vis mail/brev/tlf./postkassen.

Myrer på legepladsen mellem blok 8 og 9. Kan der gøres noget ved det?

Afdelingsmødets dato fastsættes til 1. mandag i september. Det vil være den 2. september 2024.

Næste møde flyttes til tirsdag den 4. juni.